
[Wpisz tekst] 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Komisja spotkała się na posiedzeniu w dniu 28 i 29 października w niepełnym 

czteroosobowym składzie z udziałem Sekretarz Gminy Wisła. 

Komisja rozpatrzyła i udzieliła odpowiedzi w formie uchwały na jeden wniosek i jedną skargę. 

Komisja długo i rzeczowo analizowała skargę Pani Katarzyny Mołodyńskiej Pilch i Andrzeja 

Pilch na działalność dyrektora Szkoły Podstawowej  nr 1 w Wiśle. Na komisję była zaproszona 

Pani Dyrektor Szkoły Gabriela Polok Otawa, gdzie odpowiadała na pytania radnych w 

stosunku do zarzutów pani dyrektor. Po przeanalizowaniu sprawy komisja stwierdziła uznać 

skargę za bezzasadną. 

Na wniosek Stowarzyszenia Przyjaciół Zwierząt „AS” komisja udzieliła odpowiedzi tak jak w 

uchwale. 
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